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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )
Sent: Tue 3/24/2020 5:48:19 PM

Subject: RE: Prijzen mondkapjes en verzekeraars

Received: Tue 3/24/2020 5:48:20 PM

Voor meeste zorg geldt dat de kosten verdisconteerd worden in de prijzen van DBCs of in uurtarieven van wijkverpleging. De

prijs van die prestaties gaat dan omhoog.
Maar dat geldt ook als er uitzendkrachten moeten worden ingehuurd. Of extra ontsmettingsmiddelen worden gebruikt.
Het lijkt mij niet zo handig als wij nu vanuit ZI ineens met ZN gaan bellen voor dit specifieke punt waardoor de prijzen verhoogd
kunnen gaan worden. Dit is toch onderdeel van het totaalpakket aan stijgende prijzen die kunnen ontstaan?

Groet,

Van: ) JEEN ec minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 18:25

Aan: 0 ed ) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) <P PL] @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) BERLE @ minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEREEES @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Prijzen mondkapjes en verzekeraars

51.28

Dit lijkt mij voor zorginkoop. Kunnen julie FRR
antwoord geven cc 5.1.2e ?

(ZN heeft in eerste brief iets gezegd als: extra kosten corona vergoeden we. Daar lijkt mij dit ook onder vallen, ook als het

centrale inkoop is. Ik neem aan dat de factuur van de centrale inkoop naar de zorgaanbieder gaat en die heeft dat versleuteld in

de tarieven of heeft de afspraak met zvz dat er extra gedeclareerd kan/mag worden, al dan niet in ROZ verband.)

Dank en

|

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 18:01

Aan: INEERETRNNN)BERN© minvws.ni>; EEE© minvws.ni>
Onderwerp: Prijzen mondkapjes en verzekeraars

51.2e

Ik werd vanmiddag gebeld door

errr Hij zet iov VWS het inkoopconsortium hulpmiddelen op, Medique gaat dat

uitvoeren zonder winst maar wel met schadeloosstelling. Speelt het volgende. Normaal kost (inkoopprijs) een mondkapje €1,50
of zo. Daar komt 30% schadeloosstelling op (is distributie etc). Ook kan het zijn dat gegeven de marktverhoudingen de prijs

oploopt tot enkele euro’s per kapje uiteraard. Zorgaanbieders willen de garantie hebben dat dit alles vergoed wordt. Daar zou

een comfort biedende uitspraak van verzekeraars voor nodig zijn. Hoe zouden we dit kunnen realiseren? Ik het

(RERbeloofdmorgenochtend terug te bellen.

Alvast dank

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

5.1.2e


